



Program imunisasi berasaskan sekolah Tahun 7 – maklumat untuk ibu bapa

Mengapakah imunisasi penting?

Imunisasi melindungi orang dari penyakit berjangkit yang membawa risiko tinggi penyakit, kecacatan dan kematian yang tinggi. Vaksin mencetuskan tindak balas imun yang melindungi orang jika mereka bersentuhan dengan penyakit ini sekali lagi di alam sekitar.

Semua vaksin yang kini terdapat di Australia mesti lulus ujian keselamatan yang ketat sebelum diluluskan. Vaksin sentiasa diperiksa untuk memastikan mereka selamat dan berkesan. Semua ubat dan vaksin boleh memberi kesan sampingan. Kadang-kadang mereka serius, kebanyakannya mereka tidak. Untuk mendapatkan maklumat mengenai keselamatan vaksin dan kesan sampingan yang biasa dan jarang berlaku, sila baca lebih lanjut di: healthywa.wa.gov/immunisation

Program imunisasi berasaskan sekolah

Melalui program ini, anak anda ditawarkan vaksin percuma, rutin dan disyorkan untuk melindungi daripada:

- difteria, tetanus, pertussis (batuk kokol) - 1 suntikan
- papillomavirus manusia (HPV) - 1 suntikan.

Anda boleh baca lebih lanjut mengenai penyakit ini dan vaksin yang digunakan untuk melindungi mereka di: healthywa.wa.gov.au/immunisation

Apa yang perlu buat

Sebagai ibu bapa/penjaga, anda dikehendaki memberikan kebenaran melalui:

VaccinateWA platform atas talian (vaccinatewa.health.wa.gov.au)*

atau

Dengan mencetak borang di healthywa.wa.gov.au/schoolimmunisations dan mengembalikannya ke sekolah

*Pilihan tidak tersedia untuk sekolah dalam Bandar Joondalup dan Krismas dan Kepulauan Cocos

Hanya pelajar yang ibu bapa/penjaganya telah memberikan jawapan 'Ya' akan diberi vaksin pada hari tersebut.

Jika anak anda tidak menerima imunisasi mereka pada hari itu, anda akan dimaklumkan dan pilihan imunisasi alternatif akan ditawarkan.

Sebelum anak anda diberi vaksin

Penyakit yang ringan dan biasa, seperti sejuk dengan demam rendah, tidak boleh melambatkan vaksinasi. Walau bagaimanapun dalam beberapa kes, disyorkan bahawa vaksinasi ditahan atau ditangguhkan kerana keadaan perubatan yang asas. Biarkan jururawat Imunisasi atau Sekolah anda Tahu jika anak anda:

- mempunyai reaksi yang teruk berikutan sebarang vaksinasi yang lalu
- mempunyai sejarah alergi yang teruk di mana vaksin tidak disyorkan
- mempunyai vaksin secara langsung dalam bulan lalu cth. tuberkulosis, campak, demam kuning
- mempunyai suntikan imunoglobulin atau pemindahan darah keseluruhan dalam tiga bulan terakhir
- mempunyai penyakit yang menurunkan imuniti, (cth. Leukemia, kanser, HIV/AIDS) atau menjalani rawatan yang menurunkan imuniti (cth. ubat steroid seperti hidrokortison atau prednisolon, radioterapi, kemoterapi)
- tinggal bersama seseorang yang mempunyai penyakit yang menurunkan imuniti atau yang menjalani rawatan yang menurunkan imuniti
- tidak sihat pada masa vaksinasi.

Penjagaan selepas imunisasi

Tapak suntikan mungkin merah dan bengkak - gunakan kain lembap yang sejuk.

Mungkin ada kesakitan, demam, sakit kepala atau keletihan. Untuk sakit kepala dan kesakitan, berikan paracetamol seperti yang diarahkan pada label. Sekiranya demam berterusan, rujuk doktor anda.

Lawati healthywa.wa.gov.au/immunisation untuk maklumat lanjut mengenai kesan sampingan yang biasa dan jarang berlaku untuk vaksin.

Segera dapatkan nasihat perubatan jika ada tindak balas yang anda fikir adalah serius atau tidak dijangka.

Semua pembekal imunisasi di WA dikehendaki oleh undang-undang untuk melaporkan tindak balas buruk berikutan imunisasi. Ibu bapa juga boleh melaporkan kebimbangan mengenai sebarang reaksi yang serius selepas imunisasi. Ketahui lebih lanjut di healthywa.wa.gov.au/WAVSS atau hubungi 6456 0208.

Rekod Imunisasi

Berikutan vaksinasi, pelajar akan menerima rekod vaksin yang telah mereka terima.

Semua vaksin yang ditadbir melalui program berasaskan sekolah direkodkan dalam Daftar Imunisasi Australia (AIR).

Anda boleh mengakses kenyataan sejarah imunisasi anak anda dari AIR untuk memeriksa vaksin mereka adalah terkini.



Dokumen ini boleh disediakan dalam format alternatif atas permintaan untuk seseorang yang kurang upaya.

Dihasilkan oleh Direktorat Kawalan Penyakit Berjangkit
© Department of Health 2024

Hak cipta kepada bahan ini terletak hak di negeri Australia Barat kecuali dinyatakan sebaliknya. Selain daripada mana-mana perjanjian adil untuk tujuan pengajian swasta, penyelidikan, kritikan atau semakan, seperti yang dibenarkan di bawah peruntukan Akta Hak Cipta 1968, tidak ada bahagian yang boleh diterbitkan semula atau digunakan semula untuk apa-apa tujuan tanpa kebenaran

Hubungi

Doktor tempatan anda

Pusat Kesihatan Komuniti Tempatan, hospital atau unit kesihatan awam

healthywa.wa.gov.au/publichealthunits

healthdirect Australia

Telefon: 1800 022 222

Maklumat lanjut

Jabatan Kesihatan

healthywa.wa.gov.au/immunisation

Jabatan Kesihatan Komanwel

1800 671 811 atau

health.gov.au/health-topics/immunisation